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Abstract (en)
The system for the lowering of persons on a podium has two devices (PV1,PV2) for the raising and lowering of persons, each device having a
platform (7) mounted to raise and lower in a frame (8), with the platforms installed directly next to each other or by means of one or more bridging
elements (12). Each frame has four vertical uprights (9) for the direct or indirect support of the respective platform and especially to support slides
which accommodate lever arrangements supporting the platform.

Abstract (de)
Die Erfindung schlägt eine Anordnung zur Personenversenkung bei Podien vor, mit mindestens zwei Vorrichtungen (PV 1, PV 2) zum Heben und
Senken von Personen, wobei die jeweilige Vorrichtung eine in einem Gestell (8) gelagerte, heb- und senkbare Plattform (7) aufweist, sowie die
Plattformen (7, 7) unmittelbar nebeneinander angeordnet oder mittels eines oder mehrerer Brückenelemente (12) miteinander verbunden sind.
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